
Protokół z obrad XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 26 lutego  2020 

1/19 
 

Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 20/2020  
z dnia 26 lutego 2020 

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2020 o godz. 09:40, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński  nieobecny 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył sesję. 

Na początku sesji Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza pogratulowała sukcesu 
i podziękowała Zespołowi Strażaków OSP Złotokłos, w związku zakupem nowego sprzętu, drabiny 
pożarniczej oraz uzyskaniem certyfikatu. Specjalny samochód pożarniczy z mechaniczną drabiną 
zakupiono za kwotę 535 130,73 zł. Dotacja z gminy wyniosła kwotę 250 000,- zł. a pozostałe środki 
zostały pozyskane przez OSP od mieszkańców Złotokłosu i sąsiednich gmin. Tego typu specjalistyczny 
sprzęt ratowniczy jest jedynym w naszej gminie i w całym powiecie. 
Prezes OSP złożył podziękowania za dofinansowanie z budżetu gminy i z Funduszu Sołeckiego. 
Zakupiony sprzęt zwiększy bezpieczeństwo strażaków w trakcie prowadzonych akcji. 

Zaproszono obecnych na sesji na prezentację przed budynkiem urzędu. Po 15 minutowej przerwie 
rozpoczęto obrady. 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził kworum.  

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak zgłosiła prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. 
projekty uchwał:  

1. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki OSP w Jazgarzewie; 
2. w sprawie zmiany Uchwały nr 1107/XXXVIII/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

25 września 2013 r. w sprawie oczyszczania ścieków z terenu Gminy Prażmów przez Gminę 
Piaseczno;  
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3. w sprawie zmiany uchwały nr 419/XVII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 11 grudnia 
2019 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę 
Piaseczno Gminie Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym;  

4. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Pniewy;  
5. w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie drastycznego wzrostu 

opłat za odpady komunalne; 
6. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 722;  
7. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 873. 

 
Renata Mirosław, Radna złożyła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z pkt. 10 - w sprawie sprzedaży 
przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 
ewidencyjny 37/4, położonej w obr. 12 m. Piaseczno przy ul. Okulickiego. W uzasadnieniu wniosku 
Radna wskazała na brak podania ceny wg operatu szacunkowego. 
Robert Widz, Z-ca Burmistrza poinformował, procedura wymaga podjęcia uchwały intencyjnej, podjęcie 
uchwały będzie upoważnieniem do zlecenia wykonania operatu, niemniej gmina ma orientację jaką 
wycenę otrzyma działka w tym rejonie, którą gmina przeznacza pod drogę.  

ustalanie porządku: 
1) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla 
Jednostki OSP w Jazgarzewie. 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 
Gminy Piaseczno dla Jednostki OSP w Jazgarzewie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.2 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały nr 1107/XXXVIII/2013 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 września 2013 r. w sprawie oczyszczania ścieków z terenu Gminy 
Prażmów przez Gminę Piaseczno. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały nr 
1107/XXXVIII/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 września 2013 r. w sprawie oczyszczania 
ścieków z terenu Gminy Prażmów przez Gminę Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.3 
 
3) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 419/XVII/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do 
podpisania porozumienia międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę 
Piaseczno Gminie Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym. 
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Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 
419/XVII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia międzygminnego z Gminą Prażmów 
dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno Gminie Prażmów części zadań związanych z 
lokalnym transportem zbiorowym..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.4 
 
4) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Pniewy 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Gminy Pniewy.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.8 
 
5) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie 
w sprawie drastycznego wzrostu opłat za odpady komunalne. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 
Miejskiej w Piasecznie w sprawie drastycznego wzrostu opłat za odpady komunalne.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.28 
 
6) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego - droga 722 
Głosowano w sprawie: uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego - droga 722.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
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Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.5 
 
7) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego - droga 873 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego - droga 873.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku w pkt 6.6 
 
8) wniosek o zdjęcie uchwały pkt. 10 - w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr ewidencyjnym 37/4, położona w obr. 12 m. 
Piaseczno przy ul. Okulickiego. 
Głosowano w sprawie: wniosku o zdjęcie uchwały 10.  
Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (6) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska 
PRZECIW (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Wniosek nie przyjęty. Projekt pozostaje w porządku obrad 
 
2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji z dnia 22 stycznia 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie wpłynęły uwagi. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołu z XIX sesji z dnia 22 stycznia 2020 r. Rady Miejskiej 
w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
 
Protokoł z XIX sesji z dnia 22 stycznia 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
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Hanna Kułakowska-Michalak Zastępca Burmistrza przedstawiła sprawozdanie.  

Powitała zebranych po okresie wypoczynku na feriach. 
1. Ferie. Z oferty gminnej przygotowanej przez gminę skorzystała znaczna liczba naszych małych 
mieszkańców. W akcji zima w mieście wzięło udział około 900 uczniów. Akcja prowadzona była we 
wszystkich szkołach, GOSIR przygotował ofertę sportowej zimy w mięście. Po kierunkiem instruktorów 
odbywały się zajęcia na lodowisku, zajęcia tematyczne na hali sportowej, zajęcia na pływalni, ścienna 
wspinaczka i inne sportowe rozgrywki. W Centrum Kultury i Bibliotece odbywały się warsztaty, 
spotkania. Zimowa feryjna oferta dla na naszych małych mieszkańców spotkała się z dużym 
zadowoleniem. Burmistrz złożyła podziękowania organizatorom zajęć za zaangażowanie i bardzo 
dobrą opiekę na dziećmi i młodzieżą.  

2. Komunikat Głównego Inspektoratu Sanitarnego: 
Kolejnym tematem była sprawa niepokojących doniesień dotyczących koronawirusa. Gmina jest 
w stałym kontakcie z Państwową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną - PSS-E oraz śledzimy 
komunikaty Głównego Inspektoratu Sanitarnego - GIS, który wydał w tej sprawie komunikat do osób 
powracających z  Północnych Włoszech i innych krajów - odczytała jego treść: 
Jeżeli w ciągu ostatnich 14 dni:  
1) zaobserwowałeś u siebie objawy, takie jak: gorączka, kaszel, duszność i problemy z oddychaniem 
to: 

• bezzwłocznie, telefonicznie powiadom stację sanitarno-epidemiologiczną 
• lub zgłoś się bezpośrednio do oddziału zakaźnego lub oddziału obserwacyjno-zakaźnego, gdzie 

określony zostanie dalszy tryb postępowania medycznego. 
2) nie zaobserwowałeś u siebie wyżej wymienionych objawów, to przez kolejne 14 dni kontroluj swój 
stan zdrowia, czyli codziennie mierz temperaturę ciała oraz zwróć uwagę na występowanie objawów 
grypopodobnych (złe samopoczucie, bóle mięśniowe, kaszel). 
3) miałeś kontakt z osobą chorą lub zakażoną korona wirusem SARS-CoV-2 to bezzwłocznie, 
telefonicznie powiadom stację sanitarno-epidemiologiczną. 
Na chwilę obecną, nie ma uzasadnienia dla podejmowania nadmiernych działań typu 
kwarantannowanie osób powracających z regionów Północnych Włoch, odmawianie udziału w 
zajęciach szkolnych oraz zamykanie szkół. 
Niezbędne jest także przestrzeganie zasad higieny w tym: częste mycie rąk wodą z mydłem, a jeśli nie 
ma takiej możliwości, np. podczas podróży, ich dezynfekcja środkiem na bazie alkoholu. 

3. Konsultacje Centralny Port Komunikacyjny - CPK. 
Burmistrz jest zaskoczony krótkim terminem konsultacji, tym bardziej, że nie było wcześniej żadnych 
konsultacjami z władzami samorządowymi.  Ustaliliśmy, że informacja o konsultacjach została 
przesłana mailem na jeden z adresów urzędu, już po formalnym rozpoczęciu konsultacji.  
Nie rozstrzygając na razie spraw dot. formy konsultacji oraz pomimo informacji, że jest to pierwszy etap 
konsultacji burmistrz uważa, że jak najwięcej mieszkańców gminy Piaseczno powinno wyrazić swoje 
zdanie, a czasu nie jest dużo. Burmistrz niezależnie od tego przygotowuje oficjalnie stanowisko gminy, 
nad którym pracują pracownicy wydziałów urbanistyki i architektury oraz ochrony środowiska. 
Zdaniem burmistrza wariant północny, zaznaczony paradoksalnie kolorem zielonym, który przechodzi 
przez teren gminy Piaseczno, jest wariantem szkodliwym i nieprzemyślanym.  

1) Przecina cenne przyrodniczo tereny chojnowskiego parku krajobrazowego, które z trudem chroniliśmy 
przed zabudową ,a które stanowią ogromną, bezcenną wartość nie tylko dla mieszkańców gminy ale 
dla mieszkańców całej aglomeracji stołecznej tworząc ważny element zielonego pierścienia Warszawy.  

2) Odcina szerokim korytarzem sześciu pasów ruchu cześć miejscowości naszej gminy od Piaseczno 
i Warszawy, a wiec odcina naturalne powiązania społeczne i gospodarcze co będzie utrudniać życie 
mieszkańców; 

Burmistrz poprosił o przygotowanie spotkań z mieszkańcami zainteresowanych sołectw a ponadto już 
dzisiaj na stronach gminy umieszczony będzie specjalny druk, który ułatwi mieszkańcom złożenie 
protestu do CPK.  
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Robert Widz, Zastępca Burmistrza poinformował o inwestycjach drogowych jakie będą realizowane 
wspólnie z generalną dyrekcją dróg i autostrad, stąd min. propozycja dodatkowych uchwał, aby jak 
najszybciej podpisać stosowne porozumienia. 
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami tj.: od  
dnia 22.01. do 26.02.2020 r. 

 
1. 24.01.2020 r. 

uroczystość z okazji  50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy Piaseczno 
2. 01.02.2020 r. 

Walne Zebranie Sprawozdawcze w OSP Bobrowiec, p. Michał 
3. 22.02.2020 r. 

Walne Zebranie Sprawozdawcze w OSP Złotokłos,  
4. 24.02.2020 r. 

Jubileusz 100 urodzin pani Stanisławy Mazur 
5. udział w pracach zespołu konsultacyjnego ds. – remont Poniatówki, p. Magda 
6. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magda 
7. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
8. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
9. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
10.  współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
11.  na prośbę przewodniczących  została sporządzona lista obecności Radnych na komisjach 

w miesiącu styczniu br. 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
Andrzej Pulwarski Sołtys wsi Julianowa zabrał głos. Prosił w imieniu Sołectwa i Rady Sołeckiej 
o określenie w statucie sołectw zadań jakie mogą być realizowane z funduszu sołeckiego. Na 
podstawie dotychczasowych spostrzeżeń rola sołtysa w danej wsi ogranicza się do kwestii 
informacyjno- organizacyjnej i polega na wywieszaniu na tablicy ogłoszeń oraz na zwoływaniu zebrania 
sołectwa. Mieszkańcy narzekają na brak współpracy i brak informacji ze strony urzędu, co do 
realizowanych zadań inwestycyjnych. Jako przykład dobrej współpracy p. Pulwarski wskazał wspólnie 
wykonywane zadania przez GOSiR, podobnie realizowane są zadania drogowe w sołectwie. Obecnie 
mają być konsultacje w sprawie statutu sołectw, dlatego proponował aby ująć zakresy zadań. 
Sołtys zwrócił uwagę na brak bieżącej kontroli działania hydrantów oraz ich usytuowania.   
Z-ca Burmistrza Robert Widz odpowiadając poinformował, że gmina otrzymuje kopie decyzji pozwoleń 
na budowę wydawanych przez Starostwo, jednak dalszy przebieg inwestycji i zgłoszenia rozpoczęcia 
nie jest dostarczany. Najlepszą informację stanowi tablica informacyjna na placu budowy.  
 
6. Bieżące uchwały 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12.2019 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki burmistrza wynikające 
z uchwał dodatkowych min.: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
– w Bogatkach - droga 722 i - ul. Pionierów w Zalesiu Górnym - droga 873; zwiększenia wydatków na 
nowo utworzone zadanie „Projekt zagospodarowania stawów na Górkach Szymona; zwiększenia 
środków budżetowych w roku 2020 i 2021 z przeznaczeniem na transport publiczny. 
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Przewodniczący komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji 
z autopoprawkami oraz kolejne projekty z pkt. 5, 6, 7 i 8. 
Przewodnicząca komisji Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Sportu. 
Przewodnicząca komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty. 
Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie.  
 
2) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki OSP w Jazgarzewie. 
Tadeusz Tomczyk, Kierownik Referatu KZ zreferował projekt uchwały. 
Przewodniczący komisji Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Praw i Bezpieczeństwa 
dot. ww. projektu oraz z pkt. 3). 
Głosowano:  W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki OSP 
w Jazgarzewie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zmiany Uchwały nr 1107/XXXVIII/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 września 
2013 r. w sprawie oczyszczania ścieków z terenu Gminy Prażmów przez Gminę Piaseczno. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik IT zreferował projekt uchwały z pkt 3 i 4. 
Pozytywna opinia komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Przewodnicząca komisji Ewa Urbańska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego dot. ww. projektu oraz z pkt. 4). 
Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany Uchwały nr 1107/XXXVIII/2013 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 25 września 2013 r. w sprawie oczyszczania ścieków z terenu Gminy Prażmów 
przez Gminę Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech 
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Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
4) W sprawie zmiany uchwały nr 419/XVII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 11 grudnia 2019 r. 
w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno Gminie 
Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 419/XVII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 11 
grudnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno 
Gminie Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
5) w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 722 
Beata Kowalewska zreferował projekt uchwały z pkt 5 i 6. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dot. projekt uchwały z pkt 5 – 8. 
Głosowano w sprawie:  pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 722.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
6) w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 873 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie: pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - droga 873.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
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Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12. 2019 r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki burmistrza wynikające 
z uchwał dodatkowych oraz wniosku Centrum Kultury w sprawie dotacji celowej w łącznej kwocie 
18 000 zł. na wyposażenie budynku użyteczności publicznej przy ul. Puławskiej 3 w Piasecznie dla 
potrzeb galerii sztuki współczesnej realizowanej w latach 2022-2024. Zaplanowano na rok 2022 kwotę 
20 000 zł., 2023 r. kwotę 150 000 zł., 2024 r. kwotę 10 000 zł.,  zwiększenia wydatków o charakterze 
dotacyjnym ma inwestycje zakupy inwestycyjne”. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12. 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Pniewy 
Tadeusz Tomczyk Kierownik Ref. KZ zreferował projekt. 
Przewodniczący przedstawili pozytywną opinię komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa 
i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Pniewy.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa  
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie skargi Wspólnoty Mieszkaniowej Fabryczna 7 na brak działań Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie rozdzielenia śmietników Wspólnoty Mieszkaniowej Fabryczna 7 i Wspólnoty 
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Mieszkaniowej Szkolna 5. 
Bogdan Temoszczuk – Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano:  W sprawie skargi Wspólnoty Mieszkaniowej Fabryczna 7 na brak działań Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie rozdzielenia śmietników Wspólnoty Mieszkaniowej Fabryczna 7 i 
Wspólnoty Mieszkaniowej Szkolna 5.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w 2020 roku dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
Hanna Kułakowska – Michalak przedstawiła projekt uchwały. 
Beata Walczak, Przewodnicząca przedstawiła pozytywna opinie Komisji Oświaty. 
Głosowano:  W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w 2020 roku dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych na 
terenie miasta i gminy Piaseczno. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa do 
projektów w pkt 11-25. 
Głosowano: W sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg 
gminnych na terenie miasta i gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
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Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w 2020 roku 
Anna Pisrzewska z Wydziału Ochrony Środowiska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę 
polegającą na zastąpienie w § 2 „że” na „ze” oraz w § 5 „podpisania” na „podjęcia” 
 Głosowano: W sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w 2020 roku..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na zadania służące 
ochronie zasobów wodnych, polegające na gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w miejscu ich 
powstania. 
Anna Pisrzewska z Wydziału Ochrony Środowiska zreferowała projekt uchwały. 
Wojciech Ołdakowski Radny pytał, czy rolnicy również będą mogli wystąpić o dotację. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza poinformował, że uchwala nie ma zapisu o wyłączeniu podmiotowym. 
Głosowano:  W sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na zadania 
służące ochronie zasobów wodnych, polegające na gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w 
miejscu ich powstania.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
14) W odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, oznaczonej nr ew. 306. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Renata Mirosław, Radna apelowała o nie podejmowanie uchwały z uwagi na brak podania ceny 
zakupu oraz braku operatu szacunkowego. 
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Robert Widz, Z-ca Burmistrza poinformował, że procedura wymaga podjęcia uchwały intencyjnej, 
działka będzie przeznacza pod drogę.  
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG poinformowała, że cena służebności dojazdu jest 
orientacyjnie znana  i nie może być niższa od ceny wskazanej w operacie szacunkowym.  
Głosowano:  W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, oznaczonej 
nr ew. 306.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 23 m. Piaseczno, oznaczonej nr ewidencyjnym 53/1. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obr. 23 m. Piaseczno, oznaczonej nr ewidencyjnym 53/1.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr ewidencyjnym 37/4, położona w obr. 12 m. Piaseczno przy ul. Okulickiego. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano:  W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr ewidencyjnym 37/4, położona w obr. 12 m. Piaseczno przy 
ul. Okulickiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
17) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
18) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 63/1, położonej w obr. 20 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 63/1, położonej w obr. 20 m. Piaseczno. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 315/21 położonej w Wólce Kozodawskiej. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 315/21 położonej w Wólce Kozodawskiej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno części nieruchomości położonej 
w Głoskowie, oznaczonej jako działka ewidencyjna 96/7. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno części nieruchomości 
położonej w Głoskowie, oznaczonej jako działka ewidencyjna 96/7.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej 
nr ewidencyjnym 411/5 położonej w Złotokłosie. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
 Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr ewidencyjnym 411/5 położonej w Złotokłosie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały  
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia Porozumienia z Gminą 
Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
Głosowano : W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
24) W sprawie nadania nazwy Marysieńki ulicy położonej we wsi Józefosław. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego pkt. 24-27. 
 Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano: W sprawie nadania nazwy Marysieńki ulicy położonej we wsi Józefosław..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
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25) W sprawie nadania nazwy Gruszkowa ulicy położonej we wsi Baszkówka w gminie Piaseczno. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
Głosowano : W sprawie nadania nazwy Gruszkowa ulicy położonej we wsi Baszkówka w gminie 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru 
działek nr ewidencyjnym 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano: W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru 
działek nr ewidencyjnym 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Żabieniec nr 80/VI/2015 z dnia 18 marca 2015 r. dla obszaru działki nr ewid. 
219/3 obr. 0044. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały z autopoprawkami polegającymi na: 
- wykreśleniu w tytule, w § 1 pkt 1 i pkt 2 w uzasadnieniu słowa „zmiany”; 
- wykreśleniu art.27 
- wykreśleniu w tytule, w § 1 i w uzasadnieniu treści „… podjętego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 80/VI/2015 r. z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego … obr. 0044.” 
- wykreśleniu w uzasadnieniu analogicznie do wcześniejszych autopoprawek .  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego części wsi Żabieniec nr 80/VI/2015 z dnia 18 marca 2015 r. dla obszaru działki nr ewid. 
219/3 obr. 0044.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
28) W sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie drastycznego wzrostu 
opłat za odpady komunalne. 
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały – odczytała jej treść 
i załącznik. Inne gminy również wystosowały taki apel, to próba zwrócenia uwagi rzadu na kilka 
kluczowych kwestii. 
Dyskusja: 
Magdalena Woźniak Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej tytułem uzupełnienia podkreśliła, że działania 
i decyzje rządu w znacznej mierze przyczyniły się do wzrostu opłat. Ceny na instalacjach komunalnych, 
za przetwarzanie różnych frakcji odpadów, wzrosły kilkakrotnie a najbardziej drastycznie na przełomie 
2019 i 2020 r. Radna podała przykłady opłat za tonę frakcji: 
-  odpady niesegregowane w roku 2016 = 300 zł za tonę, w roku 2020 = 850 zł za tonę;  
- odpady zmieszane, opakowania w roku 2016 = 90 zł za tonę, w roku 2020 = 850 zł za tonę;  
-  odpady biodegradowalne w roku 2016 - koszt 120 zł za tonę, w roku 2020 = 590 zł za tonę.  
Następny aspekt sprawy, to brak rozszerzenia odpowiedzialności producentów wprowadzających 
opakowania na rynek. Kosztami recyklingu opakowań nie są obciążeni producenci, tak jak to ma 
miejsce w innych krajach. W Polsce producent ponosi opłatę 0,6 euro za tonę wprowadzonych 
opakowań. Inne kraje np. Australia ponosi opłatę 600 euro za tonę, Hiszpania 377 euro za tonę, 
Czechy 206 euro za tonę. Dane GUS wskazują na znaczny wzrost kosztów w gospodarstwie 
domowych. W styczniu br. statystyczna polska rodzina wydała o 46 zł więcej na osobę niż w ubiegłym  
roku. W szczególności opłat związanych z odpłatnością za śmieci oraz prąd. 
Renata Mirosław Radna poinformowała, że załącznik do projektu uchwały nie jest podpisany. 
Jednocześnie, Radna zaapelowała, aby gmina nie zrzucała odpowiedzialności  na rząd. W imieniu 
Klubu Radnych PiS poinformowała że Radni Klub nie będą popierali tej uchwały. Jeżeli Gmina nie radzi 
sobie z zadaniami własnymi, to znaczy , że jest źle zarządzana.  
Magdalena Woźniak zauważyła, że wszystkie kwestie podniesione w apelu dotyczą działań rządu. 
Duża jej część - 75% kosztów nie leży po stronie gminy i jej mieszkańców. Chodzi przede wszystkim 
o uruchomienie przepisów ułatwiających prowadzenie gospodarki odpadami min. programu 
ochronnego, niższej opłaty marszałkowskiej i środowiskowej i inne wymienione w stanowiskach gmin. 
Michał  Rosa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wskazał, że ustawodawca ma wpływ na przepisy 
prawa a nie zagłosowanie za przyjęciem stanowiska rady to działanie przeciw mieszkańcom.  
Magdalena Woźniak wskazała na dane ujęte w załączniku do uchwały, 75% kosztów stanowi 
zagospodarowanie i przetwarzanie odpadów a jedynie 25 % to koszt ich odbioru. Ceny na instalacjach 
i frakcjach wzrosły drastycznie. W całej Polsce podnoszone są protesty na rosnące koszty gospodarki 
odpadami i chaos legislacyjny w zakresie zasad selektywnego odbioru odpadów. Gmina została 
zmuszona do wyłączenia przedsiębiorców z systemu gminnego odbioru, bo takie są przepisy ustawy. 
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Artur Maicki wskazał, że założeniem było samofinansowanie się systemu a rynek surowców wtórnych 
co skutkuje podnoszeniem kosztów oraz przekłada się na wydatki każdego mieszkańca. Wskazał, że 
rząd może dofinansować system recyklingu, podobnie jak to uczyniono w tym roku, dotując telewizję 
publiczną – 2 mld zł. na TVP. Wiele wydatków obciążających budżet państwa scedowano zadaniowo 
i finansowo na samorządy bez wskazania źródeł ich pokrycia. 
Hanna Kułakowska – Michalak poinformowała, że nasza gmina ma najniższe opłaty, znacznie wyższe 
obowiązują w gminach ościennych.  
Piotr Sędziak Radny zgłosił wniosek o zamknięcie listy mówców.  
Jednocześnie Radny stwierdził, że pewnie są to ostatnie miesiące z tanimi opłatami za śmieci w gminie 
Piaseczno. 
 
Przystąpiono do głosowano w sprawie wniosku o zamkni ęcie listy mówców.   
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Wniosek przyjęty. 
W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni, którzy zgłosili się przed wnioskiem oraz Z-ca Burmistrza. 
 
Paweł Poncyljusz Radny uważa, że stawki winny być podnoszone sukcesywnie w latach ubiegłych. 
Magdalena Woźniak Radna wskazała na częste zmiany i przekładanie obowiązków rządu na 
samorządy i restrykcyjne przepisy w zakresie opłat. To nie radni gminy podnoszą opłaty. Ustawy 
i niewystarczająca liczba instalacji szczególnie dla województwa mazowieckiego oraz zmiany 
rozporządzeń wpływają na wzrost kosztów. Samorządy nie mają wpływu ani nie mają żadnej swobody 
w prowadzeniu polityki w gospodarowaniu odpadami. 
Renata Mirosław Radna uważa, że gmina ma wpływ na ceny wywozu, proponowała zmienić system ich 
naliczania od ilości zużytej wody a nie od osoby.  
Michał Mierzwa Radny proponował zwrócenie uwagi na ilość produkowanych śmieci oraz edukację 
oraz rozwiązania ograniczające ich powstawanie. Gmina, mogłaby prowadzić kampanie społeczne, 
mające na celu ograniczenie ilości wytwarzanych śmieci. Wzrost cen gospodarki odpadami nie jest 
związany tylko zmianami ustawowymi ale również brakiem odbioru odpadów przez inne rynki. Rok 
temu Chiny zaprzestały  przyjmowania surowców wtórnych, dlatego też wzrosły ceny na instalacjach. 
Wojciech Ołdakowski Radny proponował ograniczenie produkcji śmieci i działania ekologiczne. Rząd 
proponuje ustawy i rozporządzenia wg potrzeb. Samorządy już od kilku lat przejmują zadania.  
Michał  Rosa Radny,  proponował podjęcie uchwały przez wszystkich radnych i przyjęcie stanowiska 
jako apolitycznego apelu stanowiska Rady Miejskiej. To nie jest apel polityczny, powiedział. 
Artur Maicki Radny przypomniał, że dotychczas system samofinansował się i nie było potrzeby 
podnoszenia opłat w roku ubiegłym. Do naszej gminy przybywa wielu nowych mieszkańców, co 
bezpośrednio przekłada się na opinię, że jest ona dobrze zarządzana. Podchodząc merytorycznie do 
zagadnienia apelował o możliwość dofinansowania zadania i stworzenia programu ochronnego. 
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Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza podsumowując dyskusję poinformowała, że stanowisko 
radny miejskiej nie jest atakiem ale wskazaniem jaki ciężar finansowy przeniesiono na gminy i na 
mieszkańca. 
Głosowano: w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie drastycznego 
wzrostu opłat za odpady komunalne.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
• Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej prosił o aktualizację adresów poczty elektronicznej 

w związku ze zmianami nazw, które mają jednolity format imie.nazwisko@piaseczno.eu.  
• Przewodniczący przypomniał że w dniu 27.02.2020 r. o godz. 10:00 w sali konferencyjnej odbędzie 

się spotkanie, na którym będzie można zapoznać się i zaproponować swoje wnioski w zakresie 
spraw związanych z tworzeniem gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 
8. Zamknięcie obrad. 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 20 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 12:30. 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


